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§ )JAvstiimning platser för möjliga markanvisningar

Jag reserverar mig mot första beslutspunkten i ärendet då den är otydligt formulerad;
“Utskottet för miljö- och samhällsbyggnad godkänner föreslagia områden för möjliga
markanvisningar.” Jag yrkade att “godkänner” skulle ersättas av “utreder fömtsättningarna
rör”.

Vii Miljöpartiet anser att förtätning av bostäder i första hand bör ske på redan ianspråktagen
mark. Förslagen till möjliga markanvisningar kan vara värdefulla grönområden och grönytor
rör närboende. Vissa av de f&slagna områdena är redan idag ganska tätbebyggda och där
behöver närliggande grönytor värnas.

Miljöpartiet anser därför att förutsättningarna först bör utredas vidare. Då kan en första
bedömning av olika aspekter göras, inklusive värdet som nära grönområde för befintliga
bostäder. Först därefter kan det bli aktuellt att godkänna områden som möjliga för
markanvisningar.

Milj öpartiet ser att det finns andra områden som också kan vara möjliga att förtäta med
bostäder. En del sådan mark är idag inte kommunal mark och det är därför svårare att
genomföra förtätningar. Vi anser ändå att kommunen i högre grad ska ta initiativ till
strategiska markförvärv. Kommunen bör också inleda samtal mcd andra fastighetsägare för att
se om det finns förutsättningar och intresse för förtätning med bostäder.
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